



SGCC世宠国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

投诉表

PROTEST FORM

申请人信息 Informations of Application

申请人 Applicant	城市 City
申请人电话 Mobile Phone Number	申请人邮箱 Email

被投诉人信息 Informations of Application

被投诉人 Protesting Against	城市 City
被投诉人电话 Mobile Phone Number	被投诉人邮箱 Email

违规项目 Violation Alleged

SGCC 比赛守则 SGCC Show Rule(s)	
SGCC 裁判守则 SGCC Judging Program Rule(s)	
违规造假SGCC文件 Forgery of a SGCC document	
造假非SGCC文件 (例如健康证明) Forgery of a non-SGCC document	
中华人名共和国法律法规 Laws & Regulations of PRC	
其他 (具体说明) Other (specify)	

赛事信息 Show Information

比赛日期 Date(s) of Show	请列出你之前为处理该投诉而联系的比赛相关人员的姓名 Names of show committee members you previously contacted to resolve your protest:
俱乐部名称 Club Name	
赛事名称 Show Name	
比赛地点 Location	

投诉最终诉求 Claim of Protest

--



SGCC国际赛猫联盟

SHOW GROUP CATS CONGRESS

投诉表

PROTEST FORM

事发经过及证据 Facts and Evidence

详细说明你认为支持你的投诉的事实。解释这些事实是如何构成违反比赛守则、法律法规或你在上文中指出的其他违反行为的。附上文件以及证人的陈述，并解释他们如何支持你的投诉。您的抗议必须完整，尽可能彻底，但请尽量只包括理关于本投诉所需的内容。其他冗长、杂乱无章、与所投诉的事情无关的内容，可能会让人困惑，并影响你的投诉。

State, in full detail, the facts which you believe support your protest. Explain how these facts constitute a violation of the Show Rule(s), Constitution provision(s), or other violation(s) that you have noted above. Attach documentation, as well as statements from witnesses, and explain how they support your protest. It is important that your protest be complete. Be as thorough as necessary, but please try to include only those matters necessary to understand the case. Long, rambling, disjointed recitations, with no relationship to the matters alleged, can be confusing and take away from the impact of your case.

描述内容

Description

宣誓及承诺 Oath or Affirmation

每次抗议都必须由提出指控的一方或多方签署。未签署的抗议将不予考虑。

以下签字人宣誓，已阅读上述抗议表格及其任何附件，且其中所述事项据其所知和所信是真实和正确的。

Each protest must be signed by the party or parties making the accusation. Unsigned protests will not be considered.

Each of the undersigned swears that each has read the foregoing protest form, along with any attachments thereto, and that the matters stated therein are true and correct to the best of his or her knowledge and belief.

所有支持该投诉的人员签名
Signature(s)

完成表格后发送至SGCC董事会成员及行政办公室成员邮箱

After completing the form, send it to the email addresses of SGCC Board members and Exclusive Office members